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Gyurkovics Miklós 
képviselő úr részére 

Tisztelt Képvise l ő Úr! 

Tárgy: Válasz interpellációra Átvette: ... f,J.~~:\i.r .. „.!lr. .1t.hw. ... . 

A képvise lő i interpelláció kereteit meghaladja, hogy a polgármester az érzelme i ről beszéljen. Dc ha 

a képvise lő úr kíváncsi an-a, hogy én kit és mit szeretek. elmondom. Szeretem a családomat, 

szeretem a kerület lakosait. akik szeretnek itt élni és támogatják a közösséget. És nem szeretem a 

magamutogatást és hivalkodást. de azt sem. ha valaki el fe lej ti a tényeket. 

Ami a Spirálházat illeti. Pontosan foga lmaztam ta valy májusban, amikor azt mondtam: ,.az c l őzó 

ciklusból megörökölt romhalmaz eltakarításával kapcsolatosan kell számot adnom:· Szeretnék 

mindenkit emlékeztetni arra, hogy a Spirálház ünnepélyes átadásának másnapján lezuhant cső 

hogyan áztatta el a büszkeségünket! Úszott minden, leszakadt az álmennyezet. mi meg ott álltu nk 

szégyenkezve a lakosság e lőtt , hogy a milliárdos beruházás egy napot sem bírt ki. 

A spirálház szociáli s funkciójának kia lakítását, a felújítását helyeslem. hi szen korábbi polgá rmesteri 

ciklusomban magam kezdeményeztem. A kivitelezés minőségét azonban - műszak i emberként 

pláne - teljesen elfogadhatatlannak tartom. Ezén felkértem a j egyzőt, hogy folytasson le vizsgá latot 

a Spirálház beruházás, kivitelezés ügyében. 

A vizsgálat megállapította, hogy mind a tervező M-Teampannon Kft- t, mind a lebonyolí tó céget -

saj nos a mi cégünk - a RUP-1 5, mind a ki vite l ező HNT Építő Zrt-t. felelősség terheli. Ennek 

alapján a kivite lezőt bepereltük. a per az elején tart. 

/\mennyiben a per során új tények kerülnek napvilágra, további fele lősségre vonásra is sor kerü lhet. 

Kerületünk érdeke azt szolgálja. hogy a jövőben ilyen rossz minőségű munkát senki se 

végezhessen. Arra kérem Képv i se l ő Urat, vesse latba befol yását a fideszben, hogy a döntések 

s7.akmai alapon szülessenek. 
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